
Hej!

Jeg hedder Emilie, jeg læser Visuelt Design & Interaktion på Det 
Kongelige Akademi og er i praktik hos Bordtennis Danmark, hvor jeg 
arbejder på et visuelt formidlingsprojekt om bordtennissporten og dens 
fællesskab.

I Bordtennis Danmarks vækststrategi 2022-2025 står der, at ”Bordtennis 
er verdens mest rummelige sport.” Det vil jeg gerne forstå og undersøge. 
Hvem er du? Hvorfor spiller du bordtennis?

Jeg er selv rimelig håbløs med et bat, men har deltaget flittigt i andre 
foreningsaktiviteter. Jeg er derfor meget nysgerrig på, hvad der gør bord-
tennis unikt og hvad der binder menneskene i foreningerne sammen.

Jeg håber på at kunne vise bordtennis med et nyt blik og kunne give 
noget tilbage til foreningen og alle der deltager i projektet ved at pege på 
det smukke i sporten og hvor meget der er at være stolt af.

I min undersøgelse vil jeg indsamle fortællinger med fotografier i form 
af både portrætter og situationsbilleder samt interviews af medlemmer. 
Vi håber i fremtiden at kunne præsentere materialet i en fotobog og på 
en udstilling. Nogle billeder og interviews kan blive sorteret fra; Det er 
redaktionelle beslutninger og har ikke noget at gøre med kvaliteten af de 
enkelte fortællinger, men hvordan de fungerer som helhed. 

Et opslag i fotobogen kunne for eksempel se sådan her ud:

Jeg glæder mig til at møde jer!

Bedste hilsner, 
Emilie Røndal Nielsen

Hvad betyder bordtennis for dig?


